



#### FULL LIFETIME WARRANTY

TDK ELECTRONICS CORPORATION in the U.S. and Audiovideo Specialists Inc. in Canada warrant this product to be free from defects in materials and workmanship. This product, if returned postage prepaid with proof of purchase to the appropriate address given below and determined to be defective, will be replaced free of charge with an equivalent current product. TDK makes no other express warranty for this product. **REPLACEMENT IS THE SOLE OBLIGATION UNDER THIS WARRANTY.** THIS WARRANTY DOES NOT COVER INCIDENTAL DAMAGES OR CONSEQUENTIAL DAMAGES. (Some jurisdictions do not allow exclusion of incidental or consequential damages, so the above exclusion may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from jurisdiction to jurisdiction.)

U.S.A.: TDK Electronics Corporation, 12 Harbor Park Drive, Port Washington, New York 11050  
Canada: Audiovideo Specialists Inc., 2134 Trans Canada Highway South, Montreal, Quebec H9P 2N4

#### GARANTEE A VIE

TDK ELECTRONICS CORPORATION aux Etats-Unis et Audio Video Specialists au Canada garantit ce produit contre les défauts de matériaux et de main-d'œuvre. Si le produit est renvoyé gratuitement pour un autre d'une valeur équivalente 9 ce moment-là. Ceci est la seule garantie explicite offerte par TDK. LA PRESENTE GARANTIE NE COUVRE QUE LE REMPLACEMENT DU PRODUIT. A L'EXCLUSION SPECIFIQUE DES DOMMAGES DIRECTS OU INDIRECTS QUE POURRAIENT ENTRAINER L'UTILISATION (OU L'INCAPACITE D'UTILISER) CE PRODUIT. (Certains lois interdisant l'exclusion de dommages directs ou indirects, ceci pourrait ne pas vous concerner. La présente vous confère des droits légaux spécifiques; vous pourriez éventuellement leur d'autres droits, qui varient d'une localité à une autre.)

Etats-Unis: TDK Electronics Corporation, 12 Harbor Park Drive, Port Washington, New York 11050  
Canada: Audiovideo Specialists Inc., 2134 Route Transcanadienne sud, Montreal, Quebec, H9P 2N4

#### TDK ELECTRONICS CORP

12 Harbor Park Drive, Port Washington, N.Y. 11050 U.S.A.

Printed in Japan  
Imprimé au Japon

#### Tips on Handling and Storage

1. Avoid touching the tape with your fingers: you may cause drop-outs or scratches.
2. The tape should be wound snugly on the cassette reels; if the tape is loose, carefully wind it on to one of the reels by gently turning one of the hubs.
3. Avoid prolonged exposure of cassettes to excessive heat (should be kept below 11W/74°F), humidity, direct sunlight and strong magnetic fields. Do not store near heating appliances, TV sets of similar equipment.

#### Conseil d'utilisation et de rangement

1. Evitez de toucher la bande avec les doigts, au risque de provoquer des chutes de son et des rayures.
2. Veillez à ce que la bande soit tendue avant de l'utiliser. Si ce n'est pas le cas, enroulez la bande au maximum, en tournant avec précaution le moyeu des bobines.
3. Evitez d'exposer longtemps les cassettes à la chaleur (au dessus de 45°C/110°F), directement au soleil, à l'humidité et aux champs magnétiques. Ne pas ranger les cassettes à proximité d'appareils de chauffage, de TV ou autres appareils de memo nature.



#### FULL LIFETIME WARRANTY

TDK ELECTRONICS CORPORATION in the U.S. and Audiovideo Specialists Inc. in Canada warrant this product to be free from defects in materials and workmanship. This product, if returned postage prepaid with proof of purchase to the appropriate address given below and determined to be defective, will be replaced free of charge with an equivalent current product. TDK makes no other express warranty for this product. **REPLACEMENT IS THE SOLE OBLIGATION UNDER THIS WARRANTY.** THIS WARRANTY DOES NOT COVER INCIDENTAL DAMAGES OR CONSEQUENTIAL DAMAGES. (Some jurisdictions do not allow exclusion of incidental or consequential damages, so the above exclusion may not apply to you. This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from jurisdiction to jurisdiction.)

U.S.A.: TDK Electronics Corporation, 12 Harbor Park Drive, Port Washington, New York 11050  
Canada: Audiovideo Specialists Inc., 2134 Trans Canada Highway South, Montreal, Quebec H9P 2N4

#### GARANTEE A VIE

TDK ELECTRONICS CORPORATION aux Etats-Unis et Audio Video Specialists au Canada garantit ce produit contre les défauts de matériaux et de main-d'œuvre. Si le produit est renvoyé gratuitement pour un autre d'une valeur équivalente 9 ce moment-là. Ceci est la seule garantie explicite offerte par TDK. LA PRESENTE GARANTIE NE COUVRE QUE LE REMPLACEMENT DU PRODUIT. A L'EXCLUSION SPECIFIQUE DES DOMMAGES DIRECTS OU INDIRECTS QUE POURRAIENT ENTRAINER L'UTILISATION (OU L'INCAPACITE D'UTILISER) CE PRODUIT. (Certains lois interdisant l'exclusion de dommages directs ou indirects, ceci pourrait ne pas vous concerner. La présente vous confère des droits légaux spécifiques; vous pourriez éventuellement leur d'autres droits, qui varient d'une localité à une autre.)

Etats-Unis: TDK Electronics Corporation, 12 Harbor Park Drive, Port Washington, New York 11050  
Canada: Audiovideo Specialists Inc., 2134 Route Transcanadienne sud, Montreal, Quebec, H9P 2N4

#### TDK ELECTRONICS CORP

12 Harbor Park Drive, Port Washington, N.Y. 11050 U.S.A.

Printed in Japan  
Imprimé au Japon

#### Tips on Handling and Storage

1. Avoid touching the tape with your fingers: you may cause drop-outs or scratches.
2. The tape should be wound snugly on the cassette reels; if the tape is loose, carefully wind it on to one of the reels by gently turning one of the hubs.
3. Avoid prolonged exposure of cassettes to excessive heat (should be kept below 11W/74°F), humidity, direct sunlight and strong magnetic fields. Do not store near heating appliances, TV sets of similar equipment.

#### Conseil d'utilisation et de rangement

1. Evitez de toucher la bande avec les doigts, au risque de provoquer des chutes de son et des rayures.
2. Veillez à ce que la bande soit tendue avant de l'utiliser. Si ce n'est pas le cas, enroulez la bande au maximum, en tournant avec précaution le moyeu des bobines.
3. Evitez d'exposer longtemps les cassettes à la chaleur (au dessus de 45°C/110°F), directement au soleil, à l'humidité et aux champs magnétiques. Ne pas ranger les cassettes à proximité d'appareils de chauffage, de TV ou autres appareils de memo nature.

**A** Noise Reduction   
EQ  Metal : 70 us

**B** Noise Reduction   
EQ  Metal : 70 us

**A** Noise Reduction   
EQ  Metal : 70 us

**B** Noise Reduction   
EQ  Metal : 70 us

**A**

**B**

**A**

**B**

 **TDK**  
IMA-XG60

NO.

 **TDK**  
IMA-XG60

NO.